



報名表編號 Application Form No. : _____

中國 - 澳門汽車總會

Automobile General Association Macao-China (AAMC)

會員編號

Member No. _____

第 71 屆澳門格蘭披治大賽車－賽道及賽事工作人員培訓課程報名表格

Registration – 71st Macau Grand Prix Marshals and Officials Training Course

報名人身分資料 Personal Identification

姓名 _____ 性別 男 女 年齡 _____
Name _____ Gender M F Age _____

聯絡電話 _____ 出生日期 日 月 年 _____
Contact Number: _____ Date of birth: Day _____ Month _____ Year _____

證件編號 _____ 電郵 _____ 制服尺碼 _____
BIR No. _____ E-MAIL: _____ Uniform size: _____

住址 _____
Address _____



直系親屬 (緊急聯絡) 姓名 _____ 關係 _____ 聯絡電話 _____
Family member (Emergency contact) Name _____ Relationship _____ Contact No. _____

學歷: 小學 中學 大學或以上
Education: primary secondary Bachelor or above

語言: 中文 書寫 良 一般 不懂 粵語講 流利 一般 不懂
Language: Chinese written Good Regular NO Cantonese speaking fluent Regular NO
英文 書寫 良 一般 不懂 英文講 流利 一般 不懂
English written Good Regular NO English speaking fluent Regular NO

職業 _____ 工作/學校單位名稱 _____
Occupation: _____ Company/Entity _____

以往曾否任大賽車工作人員 有 沒有
Have you worked in Macau Grix Prix before? Yes NO

如有, 曾工作 _____ 年, 在 _____ (填年份, 如超出一一年, 請填 ...年至...年)
If yes, how many years you have been worked for Macau Grand Prix? _____ year(s) in/from _____
(please fill in the year, if more than 1 year, write ...till)

去年任職於 _____ 號站站長 _____ 號站的工作人員 吊車組工作人員
Last year I worked as MP _____ observer MP _____ post marshals recovery worker for trucks/cranes

起步員 排位區工作人員 集車處工作人員 修車站工作人員 驗車組工作人員 計時工作人員
starter grid marshals paddock marshals pitlane marshals scrutineers timing officials

秘書處工作人員 賽事工作人員, 職位: _____ 其他 _____
 secretary of the meeting officials race officials as _____ Others _____

	閣下曾否患有及／或被提及患有以下疾病或機能失調及／或因此接受治療： Have you ever had and/or been treated for and/or been told you had any of the following diseases or disturbance of:	是 Yes	否 No
1	胸痛、高血壓疾病？ Chest pain, high blood pressure?		
2	呼吸器官疾病、呼吸困難、持久咳嗽、哮喘？ Respiratory disorder, shortness of breath, persistent cough, asthma?		
3	眼或耳的疾病、頭痛、語言缺陷疾病？ Disorder of eye or ear, headaches, speech defect?		
4	貧血或其他與血有關的疾病？ Allergies or other disorder of blood?		
5	閣下曾否服用與麻醉藥或其他並非由醫生處方的受管制藥物？ Have you ever used narcotics or other controlled substance other than prescribed by a physician?		

報名第 71 屆澳門格蘭披治大賽車工作人員，必須出席本賽事工作人員培訓課程之相關活動。

The participants working for the 71st Macau Grand Prix must attend the activities scheduled for the training course.

如果 2023 年未參加第 70 屆大賽車工作人員工作者報名，必須參加工論課，請選擇上課日期，如需更換上課時間，只能在 48 小時前申請更換一次時間，如未能出席者將被視為申請人自動放棄，除非有醫生證明者才可補課。出席課程需經考試，合格方能進入實踐培訓。因應不同工種，將設不同實習課程。

Theory class and exam are mandatory for those applicants who did not join the 70th Macau Grand Prix in 2023. Please select a date attending the class on the following timetable, Change on timetable selected can only be done ONCE, by prior notice to the AAMC, at least 48 hours before the class. Absence in the class will be considered that the applicant withdraws the attendance, unless medical certificate is presented. There will be an exam after attending the class. Only those who passed the exam will be allowed to join the training practices according to their position working for the Macau Grand Prix.

登記報名須帶同身份證正副本、彩色近照及由澳門註冊西醫發出的健康證明書各乙份。報名需提交澳門元一佰元，只接受電子支付。

Provide a **Original and a photocopy of the ID/BIR**, including a **colour photo** and a **medical certificate** of your health fitness to perform any of the above mentioned duties. MOP 100 are required for registration, payable by e-payment.

倘成功被取錄，有關津貼發放將透過銀行帳戶支付。如有銀行帳戶，請填寫並同時提交帳戶資料以作核實：

If you are granted a work to the GP, any payment of subsidy for the work will be delivered directly to your account of Bank. Should you have already got an account in Bank, please fill in and **submit your bank account information** for confirmation:

銀行 Bank: _____ 帳戶姓名 Name: _____ 帳戶號 A/C # _____

日期：____日____月 2024 年

申請人簽名

Date: Day ____ Month ____ Year 2024

Signature: _____

除非得到本會同意，否則不得參加非本會舉辦之賽事。

Without the agreement of the Association, no participants are allowed to work in other competitions, except those organized by AAMC.

本表格內所載資料只為報名第 71 屆澳門格蘭披治大賽車用途，並不作其他用途。

All information listed in this form are only used for 71st Macau Grand Prix and will NOT be used for other purposes.

報名時間: 1 月 15 日至 2 月 8 日

Application open from 15th January to 8th February

報名資格:

Applicants should be:

年滿 18 歲

age 18 or above

持有澳門特別行政區居民身份證

Holder of Macao S.A.R. ID

課程報名費: 100 澳門元 只接受電子支付

Inscription fee MOP 100, ONLY E-payment accepted

查詢電話 Tel Enquiry : (853) 62528694

地址: 澳門友誼大馬路格蘭披治賽車大樓地下 (控制塔底, 面向港澳碼頭方向)

Address: Avenida de Amizade Grand Prix Building G/F (under race control, facing the Macao-HK Terminal)

辦公時間:

Working hours:

星期一至五

Monday to Friday

早上 9 時 30 分至下午 1 時

9:30 am to 1 pm

下午 2 時 30 分至 7 時

2:30 pm to 7 pm

星期六

Saturday

早上 9 時 30 分至下午 1 時

9:30 am to 1 pm

下午 2 時 30 分至 6 時

2:30 pm to 6 pm